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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 06.12.2023 

(spoločné rokovanie s finančnou komisiou) 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

                          OVPŽPaV                                       MUDr. Ján Sekáč, MBA  

Ing. Matúš Novák, PhD. 

Roland Georgiev 

Ing. Dušana Sobodová 

Ing. Georgi Svetozarov 

Tomáš Vasok 

Daniel Magula 

                                                                                         

- poslanci MiZ a členovia finančnej komisie 

 

- za MÚ:  PhDr. Dominik Babušík (starosta) 

     PhDr. Peter Derevjaník, PhD. (prednosta) 

     Ing. Mgr. Martin Farkašovský (kontrolór MČ) 

                                        Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                        PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

        Ing. Marek Antoš (FO) 

 

  - hostia: Ing. Kristián Jerga (Mestská polícia Košice, veliteľ stanice Východ) 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Finančný a programový rozpočet MČ Košice–Dargovských hrdinov na roky 2024 – 

2026 – návrh (spoločné komisie) 

3. Dopravno-bezpečnostná situácia (Mestská polícia Košice - stanica Východ) 

4. Oboznámenie s prípravou projektov výstavby ihrísk K-park a Lidl Čistinka 

5. Diskusia   

6. Záver 

 

 

K bodu 1/  

 

Spoločné rokovanie finančnej komisie a komisie ochrany verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby otvoril starosta PhDr. Dominik Babušík a odovzdal slovo vedúcemu 

finančného oddelenia, Ing. Marekovi Antošovi, ktorého požiadal o uvedenie bodu č. 2. 

  

K bodu 2/ 

 

Ing. Marek Antoš – informoval prítomných o základných parametroch programového 

rozpočtu na roky 2024 – 2026 (redukcia programov z 15 na 8 programov, zachovaná 

vyrovnanosť rozpočtu, aktuálne je návrh zverejnený na webovom sídle MČ Košice-

Dargovských hrdinov) 
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- tiež spomenul niekoľko plánovaných kapitálových výdavkov (výdavky na obnovu 

vybraných úsekov vodorovného značenia parkovacích miest, realizáciu nových parkovacích 

miest a chodníka na Zupkovej ulici, organizáciu kultúrnych a športových akcií, dotácie 

v rámci pripravovaného dotačného programu mestskej časti, revitalizáciu multifunkčného 

ihriska pri ZŠ Fábryho 44, ako aj výdavky viazané na prípadné náklady spojené s realizáciou 

výstavby ihriska Lidl Čistinka a K-Park. 

 

Ing. Marcel Jevický – informoval sa o plánovaných budúcoročných výdavkoch vo výške 3000 

€ rozpočtovaných na účely verejného obstarávania. 

 

Ing. Marek Antoš – vysvetlil, že ide o sumu zloženú z paušálneho mesačného výdavku        

MČ Košice-Dargovských hrdinov pre spoločnosť, ktorá pre mestskú časť zabezpečuje verejné 

obstarávanie, ako aj dodatočných výdavkov pre túto spoločnosť v prípade realizácie 

verejných obstarávaní s vyššími hodnotami zákazky ( v zmysle zmluvných podmienok ) . 

        

Ing. Roman Križalkovič – informoval sa, prečo nie je v programovom rozpočte zahrnutý 

výdavok na plat prednostu miestneho úradu. 

 

Ing. Mgr. Martin Farkašovský – vysvetlil, že na základe stanoviska zodpovednej osoby za 

ochranu osobných údajov pre MČ Košice-Dargovských hrdinov platí, že sledovanie platu 

zamestnanca miestneho úradu v rámci programového rozpočtu je v rozpore so zásadami 

GDPR, na spracovanie tohto údaju je potrebný relevantný právny základ, keďže ide 

o ekonomickú identitu jednotlivca. 

 

K bodu 3/ 

 

Rokovanie komisie ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby (ďalej len 

„komisia“) otvoril predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

Ing. Vladislav Stanko, DPA, MBA, LL.M. a Mgr. Ľubor Kalafus sa rokovania komisie 

nezúčastnili. 

 

Mgr. Marek Štefanisko - požiadal veliteľa stanice Východ Mestskej polície Košice, pána Ing. 

Kristiána Jergu o odpovede na jednotlivé podnety členov komisie: 

- vandalizmus a tvorba neporiadku neprispôsobivými obyvateľmi pri odpadkových košoch 

a kontajneroch v rámci stojísk kontajnerov, najmä na Buzuluckej ulici 

- nedostatočná hliadková činnosť hliadok mestskej polície, najmä vo vybraných lokalitách na 

Bielocerkevskej ulici. 

 

Ing. Kristián Jerga – odpovedal, že na základe aktuálnych právnych predpisov je riešenie 

priestupkov páchaných uvedeným typom osôb veľmi komplikované, tieto osoby nie je možné 

pokutovať, nakoľko často nemajú žiaden majetok ani príjem, príslušníci mestskej polície ich 

v prípade viditeľného páchania priestupkov z predmetných miest vyháňajú, presúvajú sa však 

na iné miesta. 

- Napriek uvedenému naďalej odporúča v prípade spozorovania 

problémového správania neprispôsobivých osôb privolať na dané miesto hliadku mestskej 

polície. 
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Ľubomír Senčák – doplnil, že uzamkýnanie stojísk kontajnerov je často neúčinným riešením, 

nakoľko dochádza k pravidelnému ničeniu zámkov, alebo kopírovaniu kľúčov od týchto 

zámkov, pomôcť môže pripravovaná výstavba polopodzemných stojísk kontajnerov  

 

Ing. Kristián Jerga – v súvislosti s nedostatočnou hliadkovou činnosťou informoval 

o existujúcom monitorovacom systéme, ktorý mestská polícia už aplikuje a na základe 

ktorého  veliteľ stanice dokáže sledovať pohyb svojich motorizovaných hliadok. 

     - Tiež dodal, že napriek značnému úbytku policajtov v rámci stanice 

sú všetky problémové lokality v rámci možností pravidelne kontrolované. 

 

PhDr. Dominik Babušík – doplnil, že spolu s veliteľom stanice Východ organizujú na 

mesačnej báze pravidelné spoločné kontroly v teréne. 

 

Tomáš Vasok – požiadal o dôraznejšie upozorňovanie vodičov zastavujúcich vozidlá na 

priechodoch pre chodcov v blízkosti základných škôl. 

 

K bodu 4/ 

 

PhDr. Dominik Babušík – informoval o rozpočtovaných finančných prostriedkoch na 

prípadné dodatočné úpravy okolia, ktoré vyvstanú z výstavby ihrísk Lidl Čistinka a K-park 

(prístupové chodníky, výsadba a pod.), 

         – ďalej informoval o odoslaných žiadostiach o stanoviská k  

vhodnosti vybraných pozemkov na výstavbu ihrísk adresovaných majetkovému oddeleniu 

Magistrátu mesta Košice a ÚHA, v prípade ihriska K-park bol vybraný priestor v parku pri 

Penzióne Fontána, v súvislosti s výstavbou ihriska Lidl Čistinka zvažujeme dve lokality -  

Krosnianska ulica nad objektom Pošty 22 a park pred ZŠ Fábryho. 

          - Požiadal členov komisie, aby zatiaľ nezverejňovali informácie 

o predbežne vybraných pozemkoch pre výstavbu oboch ihrísk. 

 

K bodu 5/ 

 

Tomáš Vasok – informoval sa, či sa plánuje organizácia akcie „3 metre k životu“ súvisiaca so  

zachovaním priechodnosti ulíc pre záchranné zložky. 

 

Ing. Kristián Jerga – odpovedal, že túto akciu organizuje OZ Hasiči Košice, posledný krát sa 

na území našej  mestskej časti uskutočnila v septembri aktuálneho roka a Mestská polícia 

Košice pri jej realizácii spolupracovala. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – zosumarizoval vopred avizované podnety členov komisie a požiadal 

o jednotlivé stanoviská k nim: 

 

● Osadiť značku zákaz otáčania motorových vozidiel pred ZŠ Ľ. Fullu na ulici Maurerova - 

dochádza ku kolíznym situáciám vozidiel a k ohrozovaniu žiakov. 

 

● Osadiť informatívnu značku P11- prednosť pred protiidúcimi vozidlami na ul. PČĽ  

 

● Osadiť značku 2x prechod pre chodcov na ceste od križovatky z ulice Tr. L. Slobodu 

smerom pod most (cesta pred miestnym úradom). 
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● Označenia ciest v kopcovitom teréne značkou zákazu státia na ceste  v ohraničenom 

zimnom období pre bezkolízny prejazd vozidiel na zľadovatenom teréne. 

 

Ľubomír Senčák –  odpovedal, že OŽPVaPČ zašle dispečingu dopravného značenia 

požiadavku na tieto návrhy dopravného značenia a bude informovať o stanovisku dispečingu. 

 

PhDr. Peter Derevjaník, PhD. – doplnil, že z dôvodu zvýšenia relevancie podnetu dispečing 

odporúča podávať podnety na nové dopravné značenie spolu s pripojenými podpismi 

obyvateľov, ktorí danú zmenu požadujú, 

   - dodal, mestská časť požiada veliteľa mestskej polície Košice, 

stanica Východ o dôslednejšiu kontrolu dodržiavania zákazu otáčania  pred ZŠ Ľ. Fullu. 

 

● Požiadavka od obyvateľov o orez topoľa na ulici PČĽ pred blokmi č. 8 a 10, pri parkovisku, 

nakoľko v čase silnejšieho vetra dochádza k ohrozeniu na živote a majetku obyvateľov 

sídliska. 

 

Ľubomír Senčák – odpovedal, že OŽPVaPČ požiada SMsZ o zaradenie úpravy predmetného 

stromu do interného plánu orezov stromov. 

 

● Požiadať MČ o obnovu aspoň starých parkovacích čiar na sídlisku. 

 

PhDr. Peter Derevjaník, PhD. – reagoval, že pôvodne rozpočtovaných 10 000 € na realizáciu 

obnovy parkovacích čiar bolo nevyhnutné zredukovať na 5 000 €, avšak v prípade 

priaznivého finančného vývoja počas roka 2024 bude možné túto sumu opätovne navýšiť, 

    - tiež vyzval členov komisie o zaslanie lokalít vhodných na 

takúto obnovu, pričom následná realizácia nastane v jarných, prípadne letných mesiacoch 

v roku 2024. 

 

● Požiadať SMsZ o zabezpečenie obrastenia stojísk kontajnerov na sídlisku ťahavými 

rastlinami, aby neboli také viditeľné a v lete tam nepálilo slnko a znížil sa zápach, a zvýšila 

estetika prostredia na sídlisku 

 

PhDr. Peter Derevjaník, PhD. – informoval o podnetoch adresovaných mestskej časti, v rámci 

ktorých obyvatelia naopak žiadajú o odstránenie takéhoto druhu rastlín z dôvodu nadmerného 

výskytu potkanov v okolí takto upravených stojísk kontajnerov. 

    - Odporučil využiť iné riešenia na zakrytie stojísk kontajnerov 

(umelohmotný živý plot a pod.) a financovať ich ako projekt prostredníctvom 

participatívneho rozpočtu mestskej časti. 

 

● Nedostatočná úroveň zimnej údržby. Napríklad nebezpečné schodiská, alebo nejasný plán 

údržby komunikácií s prioritným stupňom 2 a 3. 

 

Ľubomír Senčák – reagoval, že podnety k zimnej údržbe riešime vlastnými silami 

s aktivačnými pracovníkmi alebo žiadame Magistrát mesta Košice o 

dôslednejšie zabezpečenie údržby na predmetných problémových miestach, 

        - dodal, že v čase rokovania komisie boli už všetky došlé podnety 

týkajúce sa nedostatočnej zimnej údržby vyriešené. 

 

Ing. Dušana Sobodová – požiadala o zvýšenú pozornosť pri zabezpečovaní čistoty podchodov 

na území mestskej časti. 
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K bodu 6/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek  v. r.          

         Mgr. Marek Štefanisko v. r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

Košice 07.12.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


